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Vragen van het lid Agema (PVV) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over de Kamervragen die op 29 november jl. werden beantwoord 
(ingezonden 1 december 2021). 

Vraag 1
Bent u bekend met uw antwoorden op Kamervragen «De tabel gebaseerd op 
NICE-data waaruit blijkt dat er nu meer tachtigplussers met corona zijn 
opgenomen in onze ziekenhuizen dan vóór de start van de vaccinatiecam-
pagne»?1 

Vraag 2
Welk percentage van de met covid-19 in het ziekenhuis opgenomen tachtig-
plussers uit de afgelopen maand november 2021 was gevaccineerd? 

Vraag 3
Welk percentage van de met covid-19 in het ziekenhuis opgenomen tachtig-
plussers uit de afgelopen twee weken was gevaccineerd? 

Vraag 4
Op welke periode heeft de door u genoemde lagere vaccineffectiviteit van 
86% onder tachtigplussers betrekking? 

Vraag 5
Hoe groot is de verminderde vaccineffectiviteit onder tachtigplussers als 
alleen de afgelopen maand november erbij betrokken wordt? 

Vraag 6
Hoe groot is de verminderde vaccineffectiviteit onder tachtigplussers als 
alleen de afgelopen twee weken erbij betrokken worden? 

Vraag 7
Bent u bereid deze vragen te beantwoorden voorafgaand aan het plenaire 
debat over de ontwikkelingen rondom het coronavirus d.d. 1 december 2021?

1 Documentnummer 2021Z21406
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